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Attributes

Name: GENERAL NANO PROTECTION Reinigungsschaum Spray 100ml - 2 Dosen
Manufacturer: GENERAL NANO PROTECTION
Product no.: BRD811019
Mfr. No.:
Qty: 2
Quantity: 0.2 l
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Sicherheitshinweise für GENERAL NANO
PROTECTION Reinigungsschaum Spray
Einführung
Herzlich willkommen zu den Sicherheitshinweisen für das GENERAL NANO PROTECTION Reinigungsschaum
Spray. Dieses Produkt wurde entwickelt, um Läufe von Schusswaffen effektiv zu reinigen und zu schützen. Bitte
lesen Sie diese Anleitung sorgfältig durch, um sicherzustellen, dass Sie das Produkt sicher und effektiv
verwenden.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Dieses Produkt ist nur für den vorgesehenen Gebrauch bestimmt.
Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern.
Verwenden Sie das Produkt nur in gut belüfteten Bereichen.
Achten Sie darauf, das Produkt nicht in die Augen zu bekommen.
Bei Hautkontakt gründlich mit Wasser und Seife abspülen.
Im Falle von Augenreizungen oder anderen gesundheitlichen Problemen suchen Sie sofort medizinische
Hilfe auf.
Lagern Sie das Produkt an einem kühlen, trockenen Ort, fern von Wärmequellen und direkter
Sonneneinstrahlung.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Anwendung
Vermeiden Sie den Kontakt mit offenen Flammen oder heißen Oberflächen.
Sprühen Sie das Produkt nicht auf offene Flammen oder andere Zündquellen.
Atmen Sie den Staub, Rauch, Gas, Nebel, Dampf oder Aerosol nicht ein.
Halten Sie sich von Zündquellen fern, während Sie das Produkt verwenden.
Tragen Sie geeignete Schutzhandschuhe und eine Schutzbrille, wenn Sie empfindliche Haut haben oder
das Produkt in großen Mengen verwenden.

Anweisungen zur Installation und Anwendung
Schütteln Sie die Dose vor der Anwendung gut.
Sprühen Sie den Reinigungsschaum gleichmäßig auf die zu reinigende Oberfläche.
Lassen Sie den Schaum für einige Minuten einwirken, um die Rückstände zu lösen.
Wischen Sie die Oberfläche anschließend mit einem sauberen Tuch ab.
Nach der Anwendung die Dose aufrecht lagern und nicht über 50°C/122°F aussetzen.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie leere Dosen gemäß den lokalen Vorschriften für gefährliche Abfälle.
Geben Sie das Produkt nicht in den Hausmüll.
Nutzen Sie die Rückgabemöglichkeiten in Ihrer Gemeinde für gefährliche Abfälle.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Für weitere Informationen oder bei Fragen zur Sicherheit des Produkts wenden Sie sich bitte an den Hersteller
oder Ihren Händler.

Bitte beachten Sie, dass es wichtig ist, alle Anweisungen zu befolgen, um eine sichere Verwendung des Produkts
zu gewährleisten. Bei Fragen oder Bedenken zögern Sie nicht, sich an die entsprechenden Stellen zu wenden.



Safety Instruction Guide for GENERAL NANO
PROTECTION BORE CLEANING FOAM (AEROSOL)
Introduction
Thank you for choosing GENERAL NANO PROTECTION Bore Cleaning Foam. This product is designed to
effectively clean and maintain your bore while ensuring safety during use. Please read this safety instruction
guide carefully to ensure safe handling and usage of the product.

General Safety Guidelines
Ensure the product is used only for its intended purpose as outlined in this guide.
Keep out of reach of children and pets to prevent accidental ingestion or misuse.
Always use in a wellventilated area to avoid inhalation of fumes.
Do not expose the product to high temperatures or direct sunlight.
In case of spillage, clean immediately to avoid slips or falls.
Follow all local regulations regarding the storage and disposal of aerosol products.

Specific Safety Precautions for Use
Flammability: This product is flammable. Keep away from open flames, sparks, and heat sources.
Inhalation: Avoid breathing in vapors or mist. Use a mask if necessary.
Skin Contact: Avoid contact with skin. In case of contact, wash with soap and water.
Eye Contact: In case of contact with eyes, rinse immediately with plenty of water and seek medical
attention if irritation persists.
Ingestion: Do not ingest. If swallowed, seek medical attention immediately.

Instructions for Installation and Usage

Preparation:1.

Shake the canister well before use.
Ensure the nozzle is clean and unobstructed.

Application:2.

Hold the can approximately 20 cm away from the bore.
Spray evenly into the bore.
Allow the foam to sit for the recommended time as per the product guidelines.
Wipe clean with a suitable cloth or cleaning tool.

PostApplication:3.

After use, clean the nozzle and store the canister in a cool, dry place.
Ensure the cap is securely fastened to prevent accidental discharge.

Disposal Instructions
Dispose of empty canisters and any unused product in accordance with local waste disposal regulations.
Do not puncture or incinerate canisters, even when empty.
Check with your local authority for specific disposal guidelines for aerosol products.



Contact Information for Further Support
For any safety inquiries or further information regarding the product, please refer to the contact details provided
on the product packaging.

By following these safety instructions, you help ensure a safe and effective experience with GENERAL NANO
PROTECTION Bore Cleaning Foam. Thank you for your attention to safety!
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